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 Zápis  

z 16. zasedání Zastupitelstva obce Brniště konaného dne 22. ledna 2020 od 17:00 v zasedací 
místnosti obecního úřadu 

 
Návrh programu: 
 
Program: 

1) Zahájení a schválení minulého zápisu ze zasedání zastupitelstva 
2) Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3) Program jednání zastupitelstva 
4) Strategický dokument rozvoje obce do roku 2024 
5) Servis varovných systémů Colsys – rozhlas  
6) Zapojení se do národního rozvojového programu mobility – výtah na obecní úřad, poštu a 

k lékaři 
7) Žádost o dotaci z programu 7.1 Kulturní aktivity v LBK – Brnišťská pouť 
8) Žádost o dotaci z programu 7.2 Záchrana a obnova památek v LBK – restaurování oltáře do kaple 

Navštívení Panny Marie ve Velkém Grunově 
9) Žádost o dotaci z programu 7.8 Podpora informačních center v LBK – tvorba propagačních 

materiálů a multimediální výstupy 
10) Žádost o dotaci z programu OPŽP osa 3 – odpady – pořízení nádob na separátní odpad a lis 
11) Dodatek s firmou AVE a.s. ceník na rok 2020 v návaznosti na smlouvu o zneškodňování 

komunálních, separovaných, nebezpečných a velkoobjemových odpadů v obci 
12) Navýšení odměn členům zastupitelstva na rok 2020 
13) Volba člena finančního výboru 
14) Zápis z jednání osadního výboru Luhov 
15) Záměr prodeje nemovitosti stodola st. 106 a související pozemky v k.ú. Brniště dle 

geometrického plánu GP 
16) Prodej pozemku p.č. 35/18 o výměře 139 m2 a p.p.č. 35/13 o výměře 101 m2 v k.ú. Hlemýždí – 

paní Slaninová 
17) Koupě pozemku p.č. 46/2 o výměře 108 m2 v k.ú. Hlemýždí od paní Slaninové 
18) Žádost o pronájem části areálu Lesního zátiší na akci Brnišťská pouť – Jaroslav Janeček 
19) Žádost o pronájem „Kavárny“ v areálu Lesního zátiší na akci Brnišťská pouť – Martin Šteffl 
20) Žádost o finanční příspěvek Denní pobytové a sociální služby p.o. Česká Lípa 
21) Rozpočtové opatření č. 5/2019 
22) Rozpočtové opatření č. 1/2020 
23) Diskuze 
24) Závěr 

 
 
Zahájení a přivítání 
Vítám zastupitele, občany, hosty a tímto zahajuji 16. zasedání zastupitelstva obce. 
 
Starosta Informoval přítomné zastupitele, občany a hosty, že z jednání zastupitelstva se bude 
pořizovat zvukový záznam dle Jednacího řádu obce Brniště článku 6 odst. 2, který bude 
sloužit ke zpracování zápisu z jednání.  
 
Zastupitelstvo obce bylo řádně a včas svoláno dle zákona o obcích, je usnášeníschopné, kdy 
je přítomno 7 zastupitelů, paní Mgr. Bohumila Kuchařová se omlouvá pro nemoc a Bc. 
Matyáš Kabeš se dostaví později. 
 
Zapisovatelkou dnešního zasedání zastupitelstva jmenoval paní Jitku Hlavničkovou. 
 

1) Zápis z 15. zasedání zastupitelstva byl ověřen a nebyly k němu připomínky. 
Pastorek – Zápis pojat účelově, není zapsaná diskuze, mě jste popsali dostatečně. 
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Vinš – Víte, že tam byl neskutečný rachot, p. Chládková několikrát upozorňovala, že 
zápis nelze pořídit 
Pastorek – Starosta si měl sjednat pořádek 
 

Usnesení č. 1/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje zápis z 15. zasedání zastupitelstva.  
Hlasování: 
Pro 6 Herbstová, Jediný, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 1 Pastorek 

Zdržel se 0 

 
2) Jmenování ověřovatelů zápisu – jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání 

zastupitelstva navrhuji pana Ing. Igora Jediného a paní Kateřinu Zdobinskou 
 
Usnesení č. 2/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu Ing. Igora Jediného a p. Kateřinu Kabešovou. 
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
3) Schválení programu zasedání zastupitelstva. 

Vinš – Návrh na rozšíření programu zasedání zastupitelstva o schválení sponzorských 
darů na ples obce Brniště, tento bod bude vložen jako bod č. 23 a následující body 
budou pokračovat 

 
Usnesení č. 3/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozšíření programu zasedání zastupitelstva o schválení 
sponzorských darů na ples obce Brniště. Bod bude vložen jako 23 a následující body budou 
pokračovat. 
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
4) Strategický dokument rozvoje obce do roku 2024 – jedná se o dokument, který bylo 

třeba aktualizovat, jelikož byl již starší a tento je předkládán k některým žádostem o 
dotace. Součástí dokumentu je i finanční analýza. 
Pastorek – Kolik plán stál? Zpracovával jsem ho, platil ještě další rok.  
Jediný – Příště ji může zpracovat klidně i finanční výbor. 
Vinš – Dokument rozvoje obce bylo třeba aktualizovat, jelikož se v některých 
případech předkládá k žádostem o dotace. Žádosti na ZIF, tyto akce nejsou 
v současném dokumentu rozvoje obce zahrnuty, pak bychom nedostali žádnou 
dotaci. 
 

Usnesení č. 4/2020  
Zastupitelstvo obce schvaluje Strategický dokument rozvoje obce do roku 2024 a to včetně 
finanční analýzy. 
Hlasování: 
Pro 6 Herbstová, Jediný, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 1 Pastorek 
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5) Servis varovných systémů Colsys – rozhlas – rozhlas byl pořízen prostřednictvím 

dotace přes Mikroregion Podralsko, ale již skončila udržitelnost a smluvený servis. 
Nyní máme dvě možnosti, buďto si servis sjednáme úplně od někoho jiného nebo 
prostřednictvím firmy Colsys napřímo anebo přes Mikroregion Podralsko. Cena 
napřímo činí 30.755,- Kč a cena přes Mikroregion Podralsko činí 22.080,- Kč. 
Stoklasová – Cena je na rok? 
Vinš – Ano 
Václavík – Co je profylaze? 
Pastorek – Je to prevence. 
Vinš – Celý servis sami nezvládneme, COLSYS systém instalovala, má přehled. 
Meteorologická stanice z MŠ bude přesunuta na budovu OÚ, budou i výstupy na 
stránku obce. 

 
Usnesení č. 5/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje zajištění servisu varovných systémů Colsys prostřednictvím 
Mikroregionu Podralsko za zvýhodněnou cenu 22.088,- Kč/rok. Zastupitelstvo obce pověřuje 
starostu uzavřením smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
6) Zapojení se do národního rozvojového programu mobility – výtah na obecní úřad, 

poštu a k lékaři – jedná se o vypracování projektu na bezbariérovost OÚ, pošty a 
lékaře, kde vznikne i toaleta pro handicapované, poskytnutá dotace činní 50 % 
nákladů. 
Pastorek – Starý projekt je na úřadě, byl ještě z doby než jsem byl starostou. 
Stoklasová – Odhad nákladů? Administrace je projekt a zadministrování celé dotace.  
Václavík – Vadí výškový rozdíl? Bude vstup zezadu z parkoviště? 
Vinš – Bude zkreslena celá budova obce, kterou nemáme. Geodeti měřili sklony, 
abychom se s výtahem do budovy dostali.  Ještě pojedeme na konzultaci na Úřad 
vlády.  Z parkoviště je problém, prudký kopeček dolů, rozkopat a zahloubit. Zkusíme 
ještě možnost nástupu zezadu budovy, je tam ještě i septik. Starý projekt neodpovídá 
novým parametrům, byl předložen. 

 
Usnesení č. 6/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje zapojení se do národního rozvojového programu mobility, 
kterým se vyřeší bezbariérovost budovy č.p. 102 (obecní úřad, pošta a lékař). Zastupitelstvo 
obce schvaluje příkazní smlouvu č. BRN_09-2019-12_NRPM mezi obcí Brniště se sídlem 
Brniště 102, 471 29 Brniště, IČ: 00260401 a Bc. Jitkou Hrádkovou Vlachovou se sídlem 
Radvanec 92, 473 01 Radvanec, IČ: 07381361, která bude zajišťovat administraci projektu za 
cenu 55.000,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu podpisem příkazní smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
7) Žádost o dotaci z programu 7.1 Kulturní aktivity v LBK – Brnišťská pouť – požádáme 

LBK o podporu této tradiční pouti, maximální výše dotace činí 50.000,- Kč a je určeno 



4 
 

na účinkující nebo zajištění techniky. Zatím nevíme přesné vyčíslení nákladů, ale 
požádáme LBK o částku 40.000,- Kč na vystoupení účinkujících. 
Pastorek – Dotační peníze jsou neřest, pak ty kapely jsou hodně drahé. 
Václavík – Požádat o 50.000,- 
Vinš – Zkusíme požádat o 40.000,- Kč; dělají to všichni, tak proč toho nevyužít. 

 
Usnesení č. 7/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z programu 7.1 Kulturní aktivity v LBK 
na akci Brnišťská pouť, ve výši 40.000,- Kč, která se bude konat dne 11. a 12. července 2020. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podáním žádosti o dotaci. 
Hlasování: 
Pro 6 Herbstová, Jediný, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 1 Pastorek 

 
8) Žádost o dotaci z programu 7.2 Záchrana a obnova památek v LBK – restaurování 

oltáře do kaple Navštívení Panny Marie ve Velkém Grunově – máme již schválené 
závazné stanovisko od památkářů a předpokládaná cena restaurování bude činit 
560.000,- Kč. Restaurování by měla provádět paní Simona Žalková, která byla 
odsouhlasena památkáři z České Lípy. V dotaci můžeme žádat maximálně o 300.000,- 
Kč nebo maximálně v nákladech do 70 %. 
 

Usnesení č. 8/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z programu 7.2 Záchrana o obnova 
památek v LBK na restaurování oltáře v kapli Navštívení Panny Marie ve Velkém Grunově. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podáním žádosti o dotaci. 
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0  

 
9) Žádost o dotaci z programu 7.8 Podpora informačních center v LBK – tvorba 

propagačních materiálů a multimediální výstupy – z dotace bychom vytvořili 
souhrnnou brožuru zajímavostí a stezek v obci včetně mapového podkladu a natočili 
multimediální výstupy zajímavostí a stezek, které by byly prezentovány na obrazovce 
v Infocentru a na webových stránkách obce. V dotaci můžeme žádat maximálně o 
50.000,- Kč nebo maximálně v nákladech do 70 %. 
Pastorek – Vyčíslení nákladů? 
Stoklasová – otvírací doba IC je nevalná, budou to zbytečně vyhozené peníze 
Vinš – Natočení dvou spotů (stezky atd.) cca. 2000,- Kč, mapy cena jen za vytištění 
 

Usnesení č. 9/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z programu 7.8 Podpora informačních 
center v LBK na výrobu souhrnných brožur o zajímavostech, stezkách v obci včetně 
mapového podkladu a natočení multimediálních výstupů zajímavostí a stezek. Zastupitelstvo 
obce pověřuje starostu obce podáním žádosti o dotaci. 
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 
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10) Žádost o dotaci z programu OPŽP osa 3 – odpady – pořízení nádob na separátní 
odpad a lis – jedná se o zakoupení nádob na tříděný odpad o objemu 120 l (plast, 
papír) 710 ks, 40 l (sklo, tetra pack) 694 ks a 240 l k bytovým domům 16 ks. Lis pro 
další nakládání s odpady je 569 tisíc Kč.  Odhadované maximální celkové náklady činní 
1.297.664,50 Kč a dotace je ve výši 85 %. 
Pastorek – Myšlenka dobrá, ale když se nebude vážit, je to zátěž. AVE sváží, ale 
neváží. 
Stoklasová – Výstupy z tříděného odpadu? Váží se odpad u AVE? 
Vinš – Sběr plasty, papír v průměru 1050 kg/měsíc, není zapojenost ani 50% , zatím 
35% zapojených domácností. Problém s QR kódy, jsou lepeny na úvazek, nikoliv na 
rovnou stěnu.  

- AVE váží auta na skládce, ale není to jen náš odpad, počítají průměrem. To 
nemají, ale firma JRK sdělila, že s nimi mají jednání a váhu jim půjčí. Ředitel 
AVE s tím prý souhlasí. 

 
Usnesení č. 10/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z programu OPŽP osa 3 – odpady, na 
pořízení nádob separátního odpadu k jednotlivým domácnostem. Z dotace budou 
nakoupeny nádoby o objemu 120 l v počtu 710 ks (plast, papír), 40 l v počtu 694 ks (sklo, 
tetra pack) a 240 l v počtu 16 ks (plast, papír, sklo, tetra pack). Odhadované maximální 
náklady činní 1.297.664,50 Kč, výše dotace je 85 % nákladů. Zastupitelstvo pověřuje starostu 
podáním žádosti o dotaci.  
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
11) Dodatek s firmou AVE a.s. ceník na rok 2020 v návaznosti na smlouvu o 

zneškodňování komunálních, separovaných, nebezpečných a velkoobjemových 
odpadů v obci – změna sazeb za odpady, došlo k navýšení:  
Komunální odpad nádoba 120 l 23,-/24,-; 240 l 46,-/47,-; 1100 l 128,-/131,-; cena za 
tunu 1535,-/1576,- 
Separovaný sběr nádoba 3200 l sklo, papír 335,-/344,-; plast 427,-/439,-; nápojový 
karton 335,-/344,-; kovy 344,-; olej 389,- 
Pytle cena za kus 5,- a svoz 2.558,-/2627,- 
SD cena za tunu 1.535,-/1576,-; provoz 193.347,-/198.567,- 
Pastorek – Zásadně jsem nepodepisoval dodatky každý rok. 
Stoklasová – Pan Jediný neprovozuje Sběrný dvůr, ale AVE?  
Vinš – obec Dubnice nechtěla podepsat, přestali jim vyvážet. Pojedu ještě na MÚ 
Doksy, budou si vyvážet sami, zjistím ceny.  

- Kontejnery budeme ubírat, budeme vracet zdvojené, které patří AVE, 
necháme si jen ty od EKO KOMu, které jsou zadarmo. Do budoucna po 
2hnízdech v Brništi v Grunově, 1 Luhov a Sedliště.   

- Popelnice na kov byly zamčeny, klíče jsme získali až po Novém roce, 
budeme odvážet sami do kovošrotu. Do popelnic na oleje nám občané 
vhazují směsný odpad.  

- Sběrný dvůr provozuje AVE na pozemcích, které nám pronajímá p. Jediný, 
protože obec pozemky nemá.  
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Usnesení č. 11/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje Přílohu č. 1 – Ceník 2020 ke smlouvě o zneškodňování 
komunálních, separovaných, nebezpečných a velkoobjemových odpadů v obci Brniště. A dále 
Přílohu č. 1 – Ceník nebezpečného odpadu pro obce na rok 2020. Zastupitelstvo obce 
pověřuje starostu podpisem dodatku. 
Hlasování: 
Pro 6 Herbstová, Jediný, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 1 Pastorek 

 
12) Navýšení odměn členům zastupitelstva na rok 2020 – bude o 7% s účinností od 

1.2.2020 a to následovně místostarosta 20.600,- Kč, předseda výboru 2.000,- Kč, člen 
výboru 1.430,- Kč a člen zastupitelstva 1.000 Kč za měsíc. 
 

Usnesení č. 12/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení odměn neuvolněným členům zastupitelstva obce o 7 
% s účinností od 1.2.2020 a to následovně místostarosta 20.600,- Kč, předseda výboru 
2.000,- Kč, člen výboru 1.430,- Kč a člen zastupitelstva 1.000,- Kč za měsíc. 
Hlasování: 
Pro 6 Herbstová, Jediný, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 1 Pastorek 

Zdržel se 0 

 
13) Volba člena finančního výboru – do konání zastupitelstva obce jsem neobdržel žádný 

návrh, osobně navrhuji pana Radka Trpišovského, který je zaměstnán ve finančním 
sektoru. 
Vinš – p. Trpišovský byl konzultován s předsedou finančního výboru a p. Trpišovský 
souhlasí. 

 
Usnesení č. 13/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako člena finančního výboru Radka Trpišovského. 
Hlasování: 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
14) Zápis z jednání osadního výboru Luhov – osadní výbor zhodnotil svou činnost za rok 

2019 a byla zmíněna anketa, OV informuje o tom, že většina občanů v Luhově je proti 
těžbě na Tlustci, připomínky ke Kompenzačním smlouvám a obchvatu. V letošním roce 
chce uspořádat 2x setkání seniorů, podílet se na akcích pro děti, uspořádávat soutěže 
ve společenské místnosti, zapojit se do plánování chodníku, VO přes Luhov, vybudovat 
pěšinu na Luhovskou křižovatku s osvětlením. 
Pastorek – Tento zápis bude součástí zápisu ZO a zástupce OV v Redakční radě. 
Vinš – V Redakční radě je již od začátku Povolná. Zápis OV vzat na vědomí. Voda 
projednána s p. Neumanem, je to na dobré cestě, SČVK prodlouží vodu na Novém 
Luhově přes silnici za podmínky, že se postaví dalších 5 domů, do té doby nezajistí 
kvalitu vodu.  
Kotrbatá J. – zapojit se do plánování chodníku – myšleno, že OV bude kontrolovat 
stavbu, aby se stavělo podle projektu, nebyly nedodělky.  

- Voda na Luhově.  
- Také upozorňujeme na auto na cestě a opět problém ekofarma.   
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- Loňskou nejlepší akcí bylo setkání důchodců, Anketa byla zpochybňována, 
nebylo oceněno ze strany zastupitelů. 

             Stoklasová – Neslyšela jsem nic proti OV. 
Vinš – Voda v Novém Luhově je v jednání, ekofarmu řeší životní prostředí v České Lípě 
a veterinární správa, ale majitel nekomunikuje. Auto se bude řešit. 

 
Zastupitel p. Kabeš – se dostavil v 17.59 hod., přítomno 8 zastupitelů  

 
Usnesení č. 14/2020 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis osadního výboru Luhov. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
15) Záměr prodeje nemovitosti stodola st. 106 a související pozemky v k.ú. Brniště dle 

geometrického plánu GP – na úřad byla dodána žádost o prodej této nemovitosti, 
kterou chce obec prodat. Na nemovitost byl vytvořen tržní odhad ve výši 430.000,- Kč, 
ale byl opomenut pozemek p.č. 200/2 o výměře 72 m2 v k.ú. Brniště (zahrada) – 130 
Kč/m2(cena by měla být za tento pozemek 9.360,- Kč). 
Mertelík – Cenu sdělím žadateli o odkoupení. 

 
Usnesení č. 15/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje nemovitosti na pozemku st. 106, včetně 
pozemků uvedených v geometrickém plánu a pozemku p.č. 200/2 o výměře 72 m2 v k.ú. 
Brniště vše za minimální cenu 439.360,- Kč. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
16) Prodej pozemku p.č. 35/18 o výměře 139 m2 a p.p.č. 35/13 o výměře 101 m2 v k.ú. 

Hlemýždí – paní Slaninová – jedná se dlouho trvající prodej, kdy se čekalo na 
geometrický plán a následně byl nesouhlas s cenou. Pozemek p.č. 35/18 (c = 14 m2 – 
cesta, zbytek 125 m2 – zahrada), pozemek p.č. 35/13 (d = 12 m2 cesta, zbytek 89 m2 – 
zahrada). Cena dle směrnice by měla činit 65,- Kč/m2 za cestu (1.352,- Kč) a 130,- 
Kč/m2 za zahradu (22.256,-), cena bude ponížena o 20 % z důvodu zátopového území. 
Celková cena za prodej pozemků bude činit 18.886,- Kč. 

 
Usnesení č. 16/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p.č. 35/18 o výměře 139 m2 a pozemek p.č. 
35/13 o výměře 101 m2 v k.ú. Hlemýždí za cenu ve výši 18.886,- Kč. Cena bude prodeje 
pozemků byla schválena dle platné cenové mapy a ponížena o srážku za zátopové území. 
Kupující bude hradit náklady řízení. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu podpisem kupní 
smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
17) Koupě pozemku p.č. 46/2 o výměře 108 m2 v k.ú. Hlemýždí od paní Slaninové – jedná 

se o pozemek, který je veden jako zahrada a obec dle zaměření na ní má 
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vybudovanou cestu. Cena dle směrnice by měla činit 130,- Kč/m2 za zahradu, cena 
bude ponížena o 20 % z důvodu zátopového území. Celková cena za prodej pozemků 
bude činit 11.232,- Kč. 
 

Usnesení č. 17/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje koupi pozemku p.č. 46/2 o výměře 108 m2 v k.ú. Hlemýždí za 
cenu ve výši 11.232,- Kč. Cena prodeje pozemků byla schválena dle platné cenové mapy a 
ponížena o srážku za zátopové území. Kupující bude hradit náklady řízení. Zastupitelstvo 
obce pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
18) Žádost o pronájem části areálu Lesního zátiší na akci Brnišťská pouť – Jaroslav 

Janeček – žádá z důvodu toho, aby si již předem mohl nasmlouvat lunaparkové 
atrakce a stánkový prodej, navrhuji uzavření nájemní smlouvy na konání Brnišťské 
pouti do roku 2022 za cenu 135.000,- Kč/rok. 
Herbstová – pronájem na 3 pouti.  
Václavík – má atrakce a stánkový prodej? 
Vinš – Některé stánky jsou přes obec, máme tam vyhrazené místo. Pronájem je 
v ceně energií, dělá to asi 15 tisíc na akci. 
Kotrbatá – To je včetně ceny za energie? 
Vinš – ano. 
 

Usnesení č. 18/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření nájemní smlouvy pro Jaroslava Janečka se sídlem 
Tyršova 906, 250 01 Brandýs nad Labem, IČ: 48972096 na pronájem části lesního areálu 
Lesního zátiší na akci Brnišťská pouť do roku 2022 za roční nájemné ve výši 135.000,- Kč. 
Žadatel zajišťuje na pouti lunaparkové atrakce a stánkový prodej. Zastupitelstvo obce 
pověřuje starostu podpisem nájemní smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
19) Žádost o pronájem „Kavárny“ v areálu Lesního zátiší na akci Brnišťská pouť – Martin 

Šteffl – v loňském roce měli pronajatou Strachotovi  
 

Usnesení č. 19/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem „kavárny v areálu Lesního zátiší na akci Brnišťská 
pouť“ panu Štefflovi za cenu 5.000 Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením 
nájemní smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
20) Žádost o finanční příspěvek Denní pobytové a sociální služby p.o. Česká Lípa –  

dle sdělení by měli mít v péči našeho občana, v loňském roce byla poskytnuta částka 
3.000,- Kč.  
 



9 
 

Usnesení č. 20/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar na provoz sociálních služeb pro příspěvkovou 
organizaci Denní a pobytové sociální služby, se sídlem Hradecká 2905, Česká Lípa, IČ: 
48282961 ve výši 3.000,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením darovací 
smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
21) Rozpočtové opatření č. 5/2019 – je to rozpočtové opatření ještě za loňský rok, kdy 

nám bylo zasláno vyúčtování dotací.  
 

Rozpočtové opatření č. 5/2019 
Příjmy: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

231   4116 13101 Nein.transfer ze SR - ÚP -22.423,00 

231   4116 17058 Inv.transfer – SWO hřiště -16.020,00 

231   4222  Transf.invest.od kraje – cyklo PP 250.096,00 

231   4116 29029 Transfer SR – obnova,zajištění .. lesy 39.450,00 

231   4116 29030 Transfer SR – lesy - kůrovec 16.200,00 

231   4221  Inv.transf.od obcí – cyklo JVP 18.003,00 

     Celkem 285.306,00 

 
Financování: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

       

 
Výdaje: 

SU AU OdPa Pol UZ Text Kč 

231  3639 5032  KS – zdrav.pojištění -1.968,00 

231  3639 5031  KS – sociální pojištění -5.506,00 

231        3639 5011  KS – mzdy -14.949,00 

231  3412 6122  Sport.zařízení - přístroje -16.020,00 

231  2219 6121  Cyklo PP 250.096,00 

231  1039 5169 29029 Lesy - služby 39.450,00 

231  1039 5169 29030 Lesy – služby 16.200,00 

231  2219 6121  Cyklo PP 18.003,00 

     Celkem 285.306,00 

 
Usnesení č. 21/2020 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5/2019 vzhledem k doúčtování 
transakcí z konce roku 2019. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
22)Rozpočtové opatření č. 1/2020 – toto opatření se bude týkat navýšení odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva 

 
Rozpočtové opatření č. 1/2020 
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Příjmy: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

231   4112  Transfer na výkon st.správy 298.100,00 

     celkem 298.100,00 

 
Financování: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

231   8115   40.374,00 

 
Výdaje: 

SU AU OdPa Pol UZ Text Kč 

231  6402 5364  Fin. vypořádání – vratka volby 40.374,00 

231  6171 5169  VS - služby 298.100,00 

       

     celkem 338.474,00 

 
Usnesení č. 22/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2020. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
23)Schválení sponzorských darů na ples obce Brniště – jedná se o finanční dary AVE s.r.o. 
(3.000,-), JRK Česká republika s.r.o. (2.000,-), Dartex s.r.o. (2.000,-), Petr Kraus spol. s r.o. 
(2.000,-), Josef Šofr (1.000,-) a věcný dar ZOD Brniště a.s. (1.500,-), Troll Computers s.r.o. 
(mobilní telefon Samsung v hodnotě 3.500,-) 

 
Usnesení č. 23/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí finančního a věcného daru na ples Brniště od firem: 

a) AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. se sídlem Dubnická 3293, 470 01 Česká Lípa, IČ: 
49356089 – finanční dar ve výši 3.000,- Kč; 

b) JRK Česká republika s.r.o. se sídlem Bolzanova 1615/1, 110 00 Nové Město, IČ: 
2485360 – finanční dar ve výši 2.000,- Kč; 

c) Dartex-CX spol. s r. o. se sídlem Dubnice 157, 471 26 Dubnice, IČ: 61539058 – finanční 
dar ve výši 2.000,- Kč; 

d) Petr Kraus spol. s r.o. se sídlem Nádražní 25, 471 24 Mimoň, IČ: 27345122 - finanční 
dar ve výši 2.000,- Kč; 

e) Josef Šofr se sídlem Brniště 53, 471 29 Brniště, IČ: 44593309 – finanční dar ve výši 
1.000,- Kč; 

f) ZOD Brniště a.s. se sídlem Jáchymov 1, 471 29 Brniště, IČ: 00119407 - věcný dar ve 
výši 1.500,- Kč; 

g) Troll Computers s.r.o. se sídlem U Vodního hradu 1394/28, 470 01 Česká Lípa, IČ:  
22799389 - věcný dar mobilní telefon Samsung v hodnotě 3.500,- Kč. 

Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kabeš, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 
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24)Diskuze 
a) Starosta: 

• MŠ – probíhá podávání nabídek – na připomínky, projektant odpovídá 
okamžitě, 10.2.2020 v 15.00 hod. zasedá výběrová komise 

• Projekt ZŠ 

• Letní kino – promítání 4x v roce (1x červen, 2x červenec, 1x srpen) 

• Kamenolom MŽP 

• Referendum 

• Pouť 

• Multikára: prodej bez TP, odhad 

• Kabeš – prodat za zůstatkovou cenu dle odpisů 

 
• Č.p. 109 Velký Grunov – Pastorek – zabezpečit proti holubům 

 
b) Zastupitelé: 

• Stoklasová 

• Parkování školka, parkuje u zaměstnankyně MŠ, nejsou další 
parkovací místa. 
o Vinš – není další místo, možnost parkování u KD, cca 200 m, 

byla možnost odkoupení pozemku naproti školce, nebylo 
využito. 

• Hasičská zbrojnice V.G. oprava?  
o Vinš – bude se opravovat svépomocí, nyní uskladněná technika 

• Štěpka u stromů k Ekocentru? 
o Vinš – mělo být rozvozeno OOP, ten nefunguje, rozvozí naši 

zaměstnanci 

• Vyčištění potoka 
o Vinš – Mělo by být do konce ledna – Povodí Ohře p. Ziml, je 

opakovaně kontaktován  
 

• Pastorek 

• Tělocvična – je v povodňové zóně 
o Vinš – Je zakomponováno do projektu, Povodí Ohře souhlasí 

• Připomínky ke kompenzacím, kdy bude sezení Komise. 
o Kabeš – přišlo jich 25, použitelných asi 5, pozvánku jsem 

rozesílal včera. 

• Nepořádek po silvestru – úklid až 6.1.2020 
o Stoklasová – střílelo se i 4. a 5.1. 2020 
o Vinš – zaměstnanci čerpali dovolenou, v příštím roce uklidíme 

 
c) Občané: 

▪ Henzl – vodovod, řeší se to už od roku 1945 a stále v nedohlednu. 
Vodovod jste prodali vč. vrtu. 

o Vinš – prodaný vodovod pro Brniště, netýkalo se to části V. 
Grunov. 

▪ Řeháček – úprava silnice podél chodníku ve V. Grunově, jen šotolina, 
která je vyježděná, velké díry. 

o Vinš – Rekonstrukce silnice, která je v majetku Kraje 
v nedohlednu, Letos bude snad stavební povolení, započetí 
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prací nevím. KSSLB sdělila při výstavbě chodníku, že nemusíme 
doasfaltovávat a ani dodláždit kostky, to nám uspořilo cca 1 
milion korun. 

▪ Havlíčková – připomínky ke kompenzační smlouvě po zapracování – 
zveřejnění 

o Vinš – budou umístěny na web 
▪ Čech – připomínky ke kompenzaci 

o Termín pracovní porady ke kompenzacím. Vyhovuje 3.2.2020 
Kabeš, 27.1. projednání v Komisi, do středy 29. zapracují do 
Smluv a odešlou Kamenolomu.   

o Připomínky – zaslat 
Kabeš, přepošlu p. starostovi, který vám je předá 

o Právní zástupce Obce Brniště? 
Vinš – nyní se nemohu vzpomenout, je to AK z Nového Boru, 
zašlu emailem všem zastupitelům. 

▪ Kotrbatá J. – pytle po příkopech v Luhově 
o Vinš – dnes sbírali zaměstnanci obce, bude odvezeno. 
o Bývalý obchod na Luhově – budu řešit se starostou někdy 

osobně 
▪ Myška – Rekonstrukce MŠ, použijete veškerý zůstatek, který vám 

zanechalo minulé zastupitelstvo. 
o Finance – nezbyde na další akce (např. tělocvična u ZŠ) 
o Vinš – nepoužijeme veškeré finance 
o Jediný – kritizuješ něco, co minulé zastupitelstvo, ve kterém byl 

taky, bralo projekt opravy školky jako výkladní skříň své činnosti 
 

25)Závěr 
 
Příští zasedání 19. února 2020 od 17:00 hodin na sále KD Brniště 
Starosta poděkoval občanům za účast a ukončil zasedání v 19,30 hodin. 
 
 
 
 
          Ing. Igor Jediný                                                          Mgr. Michal Vinš 
          místostarosta                                                             starosta 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
----------------------------------------                                          -------------------------------------------- 
             Ing. Igor Jediný                                            Kateřina Zdobinská 
 
 
 
 
 
Zápis vyhotoven dne 28.1.2020 


